
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/17 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 28 kwietnia 2017 r. 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram XXXVIII sesję Rady Gminy 

Kostomłoty. Oddam głos pani dyrektor Urszuli Łapa.  

 

Urszula Łapa zaprosiła radnych, wójta i wszystkich obecnych na uroczystość 15 rocznicy 

nadania imienia szkole podstawowej w Kostomłotach oraz 10 rocznicy przyjęcia sztandaru 

- 23 maja o godz. 9.00. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Przedstawiam proponowany porządek 

obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  sesji w dniu 21.03.2017 r. oraz  w dniu 06.04.2017 r. 

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. „15 minut dla wyborców”.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2017 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Bogdanów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Piotrowice. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie 

Odnowa Wsi w Województwie Dolnośląskim. 

11.  Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        

12.  Wnioski i zapytania. 

13.  Sprawy bieżące. 

14.  Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności stwierdzam, że w sesji uczestniczy 15 radnych, w związku z 

tym, rada ma moc podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Czy są jakieś uwagi do przedłożonego 

porządku obrad? Nie widzę. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem porządku w 

przedstawionej wersji,  proszę o podniesienie ręki: 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Protokoły były wyłożone w Biurze Rady, 

uwagi nie wpłynęły. Proponuję przyjęcie protokołów. Kto jest za przyjęciem protokołu z 

dnia 21 marca 2017 r. proszę o podniesienie ręki: 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów.  

Kto jest za przyjęciem protokołu z dnia 6 kwietnia 2017 r. proszę o podniesienie ręki: 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów.  
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Pragnę na dzisiejszej sesji powitać państwa radnych, państwa sołtysów, wójta, pana 

sekretarza, pana skarbnika, panią dyrektor z SP Mieczków i nauczycieli, kierowników 

jednostek organizacyjnych, wszystkich gości.  

 

Ad.4. 

Wójt Gminy Stanisław Wicha złożył sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od 

dnia 14.03.2017 r. do dnia 21.04.2017 r.  

 

1. Podjęcie inicjatyw uchwałodawczych w sprawach ujętych w porządku obrad 

(projekty uchwał). 

2. Złożenie wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Modernizacja wiejskich centrów 

aktywności społecznej w Budziszowie i Szymanowicach”. 

3. Złożenie wniosku w WFOŚiGW we Wrocławiu dla zadania „Zakup lekkiego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Kostomłotach”. 

4. Złożenie oświadczenia w dniu 17 marca 2017 r. przez ANR o ustanowieniu 

nieodpłatnej służebności przesyłu dla sieci wodociągowej na dz. nr 302/1 obręb: 

Karczyce. 

5. Przeprowadzenie rozpoznania cenowego i zawarcie umowy na badania 

archeologiczne oraz nadzór inwestorski jakie mają być pełnione w czasie robót 

budowlanych dla inwestycji pod nazwą: „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w 

Kostomłotach – ulica Sportowa” realizowaną w ramach projektu: „Kompleksowa 

kanalizacja Gminy Kostomłoty, miejscowości Piotrowice i Kostomłoty wraz z 

budową sieci wodociągowej”. 

6. Zawarcie umowy na roboty budowlane oraz nadzór inwestorski dla wykonania 

oświetlenia ulicznego w miejscowości Mieczków (I etap) i Świdnica Polska 

realizowanych w ramach zadania inwestycyjnego: „Budowa oświetlenia ulicznego 

na terenie gminy Kostomłoty”. 

7. Podjęcie delegacji z Francji. 

8. Uczestniczenie w zebraniach wiejskich. 

9. Wydanie zarządzeń w sprawie: 

- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w najem na czas określony do 3 

lat (dz. nr 113/36 o pow. 0,1704 ha obręb Piotrowice – lokal niemieszkalny o pow. 

47.46 m²) 

- przedstawienia Radzie Gminy informacji o stanie mienia Gminy Kostomłoty 

- w sprawie przedłożenia informacji o przebiegu wykonania planu finansowego GOK 

za 2016 r., informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki 

Publicznej za 2016 r. oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego ZUM 

w Kostomłotach za 2016 r. 

- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2017 r. 

- przedłożenia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kostomłoty za 2016 

r. 

- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargów na zadanie pn. 

„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Kostomłotach – ul. Sportowa” 

- powołania komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu kwalifikacyjnego 

kończącego służbę przygotowawczą w UG Kostomłoty 

- wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (dz. nr 341/2 o pow. 0,1304 

ha obręb Kostomłoty - teren zabudowy mieszkaniowej) 

10. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 

 wycinki drzew – 2 

 nadania numerów porządkowych – 1 

 podziału nieruchomości – 2 

 warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 2. 
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Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział podatków)  

w okresie od 11.03.2017r. do 19.04.2017r. 

 

 

Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 32 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

7, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 

podatkowego (nakazy) 
1 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 

podatkowego (przypisy/odpisy) 
6 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 5,  z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywne =5 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywne =0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 1, z tego: 

Odmowne = 0 

Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 1 

    d. ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem =0, z tego: 

 Odmowne = 0 

 Pozytywne =0 

4. 
Decyzje w sprawie zwrotu podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego 
Liczba ogółem =0, z tego: 

                                                                                                                 Odmowne=0 

                                                                                                                 Pozytywne=200 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję. Nie widzę 

chętnych. Zamykam dyskusję. Pragnę na dzisiejszej sesji powitać także wicestarostę 

pana Grzegorza Pierzchalskiego oraz radnego powiatowego Jana Piotrowskiego.  

 

Ad. 5. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Tradycyjnie nie odczytujemy tego 

sprawozdania. Otwieram dyskusję. Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Zamykam 

dyskusję (sprawozdanie stanowi załącznik nr 1). 

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak - Punkt „15 minut dla wyborców”. Nie 

widzę chętnych do zabrania głosu, zatem zamykam ten punkt porzadku obrad.  

 

Ad. 7. 

Rafał Hossa – Uzasadnienie było odczytywane na komisjach, ale odczytam państwu 

dodatkowe zmiany, które zostały wprowadzone jako autopoprawka. "Budowa tranzytu 
wodociągowego Godków - Paździorno wraz z siecią wodociągową do Osieczyny". Zadanie 
podzielono na dwa etapy, gdzie pierwszy etap będzie wykonywać ZGK. Będzie przekazana 
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dotacja w kwocie 223.860 zł jako dotacja celowa. Druga zmiana, w związku  z pismem 

Prezesa Dolnoślaskiego Stowarzyszenia Dzieci i Młodzieży Ostoja, o wsparcie finansowe 

działań zwianych z prowadzeniem rehabilitacji i terapi dla dzieci i młodzieży z 

niepełnosprawnością, zamieszkałych na terenie gminy Kostomłoty, zabezpiecza się środki 

finansowe w wysokości 14 400,00 zł w rozdziale 85195 „Pozostała działalność” dotacja 
celowa z budżetu jst udzielona  w trybie art. 221 ustawy, na dofinansowanie zadań 
zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym działalność pożytku publicznego (środki 
przesunięto z rozdziału 70005 „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” 9400,00 zł oraz 
92605 „Zadania w zakresie kultury fizycznej” 5 000,00 zł).  To są dwie zmiany dodatkowo 
wprowadzone.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Projekt uchwały uzyskał pozytywną 

opinię komisji z tymi zmianami, które pan skarbnik przedstawił. Otwieram dyskusję, nie 

widzę chętnych do zabrania głosu, więc zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za 

przyjęciem uchwały w przedstawionej wersji proszę podnieść rękę? 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Również ze względu na obszerność 

proponuję uchwały nie odczytywać. Otwieram dyskusję, nie widzę chętnych do zabrania 

głosu, więc zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 

przedstawionej wersji? 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Piotrowice. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję, nie widzę chętnych 

do zabrania głosu, więc zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 

przedstawionej wersji? 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak odczytał projekt uchwały w sprawie 

wytypowania sołectwa do uczestnictwa w Programie Odnowa Wsi w Województwie 

Dolnośląskim. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Otwieram dyskusję, nie widzę chętnych 

do zabrania głosu, więc zamykam dyskusję. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały w 

przedstawionej wersji? 

kto jest za – 15 głosów  

kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów. 

Dziękuję. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11. 
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Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Informacja o realizacji wniosków 

zgłoszonych przez radnych. Na poprzedniej sesji wniosek złożył pan Iwo Iwaszków, 

odpowiedź otrzymał. 

 

Iwo Iwaszków – Dostałem i przekazałem osobom zainteresowanym. 

 

Janina Gawlik - Ja panie przewodniczący złożyłam wniosek o przygotowanie podziału 

subwencji oświatowej zgodnie z metryczką i do chwili obecnej nie otrzymałam. A 

metryczki prawdopodobnie są na stronie internetowej, przekazane do jednostek.  

Prosiłamym o sprawdzenie. Nie przychodzą papierowo, tylko są na stronie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Formalnie nie wpłynęło, natomiast do 

sprawdzenia.  

 

Ad.12. 

Ryszard Pisarek - Nie zapytanie, ale podziękowanie panie starosto, że mądrość radnych 

zadecydowała i dostał pan głos z samorządu Kostmłot. Był odczytany za odwołaniem 

pana starosty. Madrość radnych. Tutaj chciałem też pogratulować panie starosto. Byłoby 

mi przykro, gdyby takiego człowieka i orędownika infrastruktury w naszej gminie, gdzie 

pan jest oddany sercem. Dziękuję panu serdecznie i gratuluję pozostania w zarządzie. 

Chciałbym też podziękować pani sołtys z Mieczkowa, bo byłem też zaskoczony, 

rozczytany byłem, gdy się dowiedziałe, że sołectwo Mieczkowa i pani sołtys została 

wyróżniona. Jest to też duma dla nas. To nie po to, żeby tutaj gloriować Mieczków. 

Wszystkie sołectwa. Myślę, że też współpracuje się z nimi przyjemnie, jeżeli się słyszy o 

gminie Kostomłoty i o sołectwie Mieczkowa. Kolego radny jesteś fotogeniczny. Dziękuję 

serdecznie.  

 

Agnieszka Łabuz - Chcę tylko dodać, że to nie jest tylko moja zasługa to, co do tej pory 

żeśmy osiągnęli w Mieczkowie, ale również mojej załogi: rady sołeckiej, stowarzyszenia 

„Nasz Mieczków” oraz pana radnego. Dziękuję Marek i dążmy do końca. Dziękuję. 

 

Iwo Iwaszków - Mam prośbę do pana wójta. Czy mógłby wydać decyzję administracyjną 

dotyczącą tego drzewa. W świetle nowych przepisów, które weszły, są ułatwione 

procedury i wyciąć to drzewo przy boisku, ponieważ naprawdę już zaczął się proces 

dewastacji tej nawierzchni. Spadają tam nasiona, spadają tam liście. Teraz deszcz pada. 

Chciałbym, żeby to drzewo wyciąć, żeby go tam nie było, bo będzie szkodzić. Jeśli 

możnaby było jak najszybciej.     

 

Janina Gawlik - Panie przewodniczący, ja chciałabym podziękować panu skarbnikowi za 

dane, które otrzymałam, jeśli chodzi o oświatę. Ja je zestawiłam. Ale mam jeszcze taki 

wniosek, żeby zakończyć temat oświaty, żeby na bazie tego zestawienia zrobić takie 

zestawienie w poszczególnych szkołach, uwzględniając w każdym roku ilość dzieci i ilość 

etatu nauczycielskiego, żebyśmy mogli ten temat oświaty na komisji, którą mamy 8 maja 

(Komisja Oświatowa i Budżetowa), żebyśmy mieli te dane przygotowane, i zamknęli 

temat. O 13.00 na temat oświaty. Ja ten wzór podałam pani Ani w Biurze Rady. Bardzo 

bym prosiła, żeby do 8 było. Nie mamy metryczki i nie mamy na czym pracować.  

 

Ryszard Pisarek - Chciałbym takie zapytanie do wójta, ponieważ nie mam tego projektu 

na Osieczynę, tam gdzie będzie doprowadzona woda. Mam tutaj taki projekt i troszeczkę 

on jest dla mnie niezrozumiały jako instalatora, kierownika instalacji sanitarnej. Nie 

wiem, czy tutaj troszeczkę nie przeholował pan projektant. Mam tutaj takie zapytanie do 

pana, nie uwagę do pana, tylko do pana projektanta mam takie zapytanie. Skoro są dwa 

budynki, prowadzi się od górnego kolektora tzw. drugi podkolektor, to po co się daje taką 

średnicę Ø 90, która może zasilić 3000 mieszkańców. Proponowałbym, żeby zrewidował 

to - 90- tka to jest duża średnica na 3 budynki. Przyłącze dobrze, ok., do budynku drogi 

przyłącze 32. Ta końcówka jest zredukowana. Po co ta sieć? Tam chyba dojdzie do 2 km. 

Po co dawać 90, bo to są strasznie drogie ceny materiałowe. Czy nie można dać Ø 50? Ø 
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50 wystarczy. Po co Ø 90 taką sieć prowadzić, skoro tam nie będzie żadnej zabudowy? 

Mam takie zapytanie do pana projektanta, nie do pana. Do pana projektanta, dlaczego to 

zaprojektował? Ø 90 to jest potężna średnica.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Odnotowane i będzie przekazane. 

  

Jan Szwedo - Ja chciałem poprosić pana wójta i odpowiednią osobą, żeby wykorzystali 

moment, bo teraz są opady. Mamy na remonty dróg zawsze malutką sumę pieniędzy, za 

małą, żeby zrobić coś na większą skalę. Natomiast w tym momencie, w dniu dzisiejszym, 

czy w najbliższych dniach, widać jak na dłoni, gdzie są niezbędne działania. Ja bym 

prosił, żeby w takim momencie ktoś, kto decyduje, zna się, żeby przejechał te nasze 

gminne drogi, zadecydował, gdzie należałoby zdjąć pobocze, gdzie należałoby odtworzyć 

kawałek rowu, bo dziury teraz są w wodzie. Porobiły się stawy i wydaje się, skoro nie 

mamy pieniędzy na jakieś gruntowne, to gaśmy chociaż pożar. Wpadają samochody w 

kałuże. Niektórzy się nie orientują jeszcze, że tam jest jeszcze w tej kałuży 30 cm dziura. 

Ja wiem, że nie ma prędkości, ale są samochody o niskich podwoziach. Nikt jeszcze nie 

wpadł na to, żeby przychodzić do gminy po odszkodowania, ale pewnie się to zacznie. 

Prosiłbym, żeby wykorzystać te momenty, kiedy widać jak na dłoni, gdzie jest niezbędne 

działanie.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Pan wójt poinformował, że taki objazd 

dróg był już wykonywany.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Jeśli chodzi o drogi to objazd był robiony i cały czas na 

bieżąco to się robi, praktycznie co 3 dni. Czekamy, żeby była pogoda, bo mamy umowę 

podpisaną. Na klejenie dziur tutaj rada zatwierdziła 100 tys. Na powierzchniówkę, 

zobaczymy ile będzie patcher kosztował, bo też trudno powiedzieć, bo w tym roku dużo 

wypadło. Część dróg musimy zrobić powierzchniówką, czyli utrwalanie powierzchniowe,  

ponieważ one 2, 3 lata rozsypią się całkowicie. Dlatego co roku trzeba będzie przeznaczać 

jakąś pulę środków finansowych. Tutaj nie trzeba żadnego fachowca, tu jest patcher, 

skraplanie powierzchniowe. Jakby trzeba było fachowców to pan starosta jest, zawsze 

rozmawiamy i nie ma problemu. Jeśli chodzi o pobocze. Gdzieś będziemy ścinać. Trudno 

powiedzieć gdzie, jest bardzo dużo do ścinania. Kwestia środków finansowych, czy nie 

wyjdzie tak, że na następnej sesji zobaczymy jak tam z finansami, czy nie będzie trzeba 

przesunąć jeszcze na pobocza, bo ważne są pobocza jak są ścięte, bezpośrednio na jezdni 

nie stoi woda. Kwesia rowów. Są te miejsca, gdzie woda się gromadzi, a rowy są tylko od 

tego, żeby zebrać z jezdni wodę. Jeśli chodzi o drzewo. Myśmy o tym drzewie już 

debatowali. Ustaliliśmy to z panem radnym. Firma miała obciąć itd. Nie obcieła. Będę 

musiał z panią dyrektor porozmawiać. Nie ma problemu. Ściąć, to zetniemy.  

 

Iwo Iwaszków - Ja mogę załatwić kogoś do ścinki, tylko żeby była decyzja.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Decyzję musi wydawać powiat. My dla powiatu wydajemy,  

powiat dla nas. Uruchomimy procedurę. Proszę poczekać. Nie ma problemu. Ja bym tutaj 

nie chciał dyskutowć na temat projektu itd. Rozmawiałem z projektantami, bo na takim 

odcinku dłuższym nie ma możliwości, żeby dać 60, bo 60 nie jest stabilna, nie jest 

sztywna w taki sposób, ponieważ może się zamulić. Tak mówił projektant. Nie wiem, 

będziemy rozmawiać. Ja się nie znam na tym.  

 

Ryszard Pisarek - Ja panu powiem, że bzdury opowiada. Niech pan weźmie pana 

mecenasa. Chodzi o jedną rzecz. Nie można projektować, to jest rura PN, ja nie jestem 

przeciwko, niech ta woda będzie. Ja nie jestem przeciwny, tylko nie zawyżajmy ceny 

projektu, bo proszę państwa, każda jedna średnica to już jest cena. Uważam, że na 3 

budynki Ø 50 to jest maksymum, 2 cale. Woda będzie zawsze w ruchu, ona się nie będzie 

zamulać.  

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Ja zwrócę projektantowi, przejrzymy to jeszcze.  
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Ryszard Pisarek - Ja nie jestem przeciwny tej inwestycji. 

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Chciałem jeszcze szanownym sołtysom przekazać, że 

wczoraj poleciłem kierownikowi ZGK, że zaraz po weekendzie ma kupić telefon 

komórkowy, który będzie przechodni. Będzie cały czas jeden z pracowników miał dyżur 

pod telefonem („świątek”, piątek, sobota i niedziela). Tutaj ma ustalić to kierownik. Jeden 

telefon będzie przekazywany poszczególnym osobom, które będą miały telefon. W tej 

chwili zgłaszamy awarię do pana Lechowskiego i pana kierownika Krzyżaka, natomiast 

mam sygnały, że to różnie jest, ponieważ ja też rozumiem, oni też mają swoje prywatne 

życie, ale nie w tym rzecz. Jest tyle ludzi i będzie to ustalone. Telefon podamy sołtysom, 

będzie na naszej stronie, na BIP, żeby państwo byli poinformowani, że jest jeden telefon i 

w razie czego dzwonić.     

 

Leon Barylak - Ja mam pytanie do pana starosty, ale chciałem najpierw podziękować za 

wycinkę krzewów na odcinku Zabłoto-Kostomłoty. Pytanie moje jest takie, kiedy ruszy 

ścieżka rowerowa? 

 

Grzegorz Pierzchalski - Pan radny Ryszard wyprzedził mnie troszeczkę, ale może dobrze. 

Chciałem bardzo podziękować za wsparcie radnym, sołtysom w imienu swoim, ale także 

całego zarządu, starosty. Jak pan powiedział, to był głos samorządu taki bardzo 

jednoznaczny, taka rekomendacja bardzo pozytywna, która bardzo cieszy i dziękujemy 

bardzo za to. To było dla nas naprawdę bardzo, bardzo ważne. Radni gminy Kostomłoty, 

sołtysi, praktycznie wszyscy się pod tym podpisali i ja bym panie przewodniczący życzył, 

panie wójcie, aby dobre pochwały zawsze tak jednoznacznie i jednomyślnie były 

podejmowane, jak to stanowisko zostało podpisane przez wszystkich. Wielkie dzięki. Było 

dwóch radnych, pan wiceprzewodniczący również i pan Ryszard. Pan Ryszard zabrał głos i 

również wyraził tam swoje stanowisko. Przyznam się szczerze, że do dzisiaj jestem pod 

wrażeniem tego stanowiska, bo było ono merytoryczne i jasne. Naprawdę bardzo 

budujące i  …….. Po pana wystąpieniu już nikt nie zabrał głosu. Tam już nic nie można 

było dodać. Dziękuję jeszcze raz. To było dla nas bardzo, bardzo ważne. Panie radny ja 

mam nadzieję, że to będzie na jesieni. Mamy praktycznie na ścieżki Zabłoto-Kostomłoty i 

również ścieżka rowerowa od Ciechowa do Cesarzowic; złożyliśmy wnioski na 

dofinansowanie. Złożyliśmy na 1,8 mln zł łącznie. 1 mln zł mamy już, tak że jest bardzo 

dobrze. I ja myślę, że jeszcze LGD. Mam nadzieję, że w tym roku ścieżka będzie. 

Wszystko jest na bardzo dobrej drodze.   

 

Wójt Gminy Stanisław Wicha – Szanowny starosto. O tej ścieżce tu w Kostomłotach mówi 

się już 15 lat. Cesarzowice – zamysł jest od 2 lat. Żeby nie była taka sytuacja, że 

najpierw robione będą Cesarzowice, a potem Kostomłoty. Tutaj pan powiedział, że jest 1 

mln zł, które mamy pewne, a jest 1,8 mln, czyli ja rozumiem, że my jesteśmy w tym 

pewnym milionie.     

 

Janina Gawlik - Żeby była jasność. W powiecie wyraźnie jest określone zadanie. Ścieżka 

rowerowa Kostomłoty – Zabłoto jest w całości, natomiast Ciechów – Cesarzowice, w tym 

roku tylko wykupujemy grunty, co myśmy już praktycznie poczynili. Natomiast czekamy 

tylko na wniosek i przetarg będzie rozstrzygnięty.    

 

Józef Lech - Kulin-Rakoszyce, tam będzie ścieżka? 

 

Janina Gawlik - Nie mówimy o tej inwestycji.  

 

Grzegorz Pierzchalski – Tak panie radny. Kulin-Rakoszyce będzie ścieżka. W tym zadaniu, 

które jest teraz Cesarzowice-Rakoszyce-Kulin. Mało tego. Powiat jeszcze chce zrobić 

ścieżkę rowerową, mamy dokumentację gotową, aczkolwiek nie mamy gotowego 

porozumienia z  Gminą Środa Śląska, dotyczącego partycypacji w kosztach Cesarzowice-

Kulin. Chcemy w tym roku zrobić, tym bardziej, że 200 tys. zaoferował nam LGD Łęgi 



 8  

Odrzańskie.    

 

Marian Fita – Panie wójcie na spotkaniu z sołtysami, z Komendantem Powiatowym Policji i 

Straży Pożarnej prosiłem, aby przekazano statystyki wypadków na węźle kostomłockim 

przed przebudową tego węzła, jeżeli chodzi o zmiany w organizacji ruchu i po. Do dnia 

dzisiejszego nie dostałem takiej statystyki mimo zapewnień. Bardzo bym prosił, aby pan 

wystąpił z wnioskiem. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Zapisane panie radny. Dziękuję. Nie 

widzę chętnych do zabrania głosu, więc zamykam ten punkt porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Proszę państwa ja mam dwie 

informacje. Dzisiaj upływa termin składania oświadczeń majątkowych. Proszę pamiętać, 

bo konsekwencje są dość daleko idące. Druga sprawa - 3 maja uroczystości zaczynają się 

o 12.00 od mszy św. w Kostomłotach. Później przejście na cmentarz. Cała uroczystość 

przygotowana przez dzieci z SP Kostomłoty, w GOK. Sprawy bieżące. Nie widzę chętnych 

chętnych do zabrania głosu, więc zamykam ten punkt porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Żałobniak – Zamykam XXXVIII posiedzenie Rady 

Gminy Kostomłoty.  

 

Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska. 

Sesja trwała od godz. 8.00 do godzi. 8.31. 
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Załącznik 

 

S P R A W O Z D A N I E   W Ó J T A 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na                                          

XXXVI sesji w dniu 21 marca 2017 r.  

XXXVII nadzwyczajnej sesji w dniu 6 kwietnia 2017 r.  

 

 

1. Uchwała Nr XXXVI/221/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

    Uchwała realizowana będzie w roku bieżącym. 

 

2. Uchwała Nr XXXVI/222/17 w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Kostomłoty na 2017 r.”. 

 Uchwała realizowana będzie w roku bieżącym. 

 

3. Uchwała Nr XXXVI/223/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 

obrębie wsi Piersno. 

    Trwa procedura zawierania umowy. 

 

4. Uchwała Nr XXXVII/224/17 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty 

na 2017 rok. 

Dochody budżetu gminy – 26.175.793,09 zł. 

Wydatki budżetu gminy – 27.187.116,58 zł. 

 

 

Ponadto w/w uchwały przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz do RIO we Wrocławiu (poz.4). 

 


